
  

 

 

 

 

  

Vården i Mark och Skene ska 
utvecklas – inte avvecklas! 

Det säger Claes Redberg (S), vice ordförande för Södra Älvsborgs sjukhus (SÄS) och 
gruppledare för Socialdemokraterna i sjukhusets styrelse. 

Vid dagens möte med SÄS styrelse fick Socialdemokraterna majoritet för att stoppa 
förslaget att stänga den psykiatriska öppenvårdsmottagningen i Mark.  

- Vi ser ingen rimlighet i det. Det finns inga stora pengar att hämta genom en 
nedläggning. Och vi anser inte att det är sjuka människor som ska ta konsekvenserna 
för det moderatledda regionstyrets oförmåga att ge sjukhusen de resurser som 
behövs, säger Claes Redberg (S). 

Socialdemokraterna yrkande innefattade också på en fortsatt satsning på Skene 
lasarett. 

- Under socialdemokratisk ledning i regionen gjordes stora satsningar på Skene, med 
ombyggnad och investeringar för flera hundra miljoner för att skapa ett modernt 
sjukhus och utveckla vården i denna delen av Sjuhärad. Men sedan regionen fick ett 
moderatstyre har Skene lasarett hamnat i strykklass. Det har mer handlat om 
avveckling än utveckling. Det är inte en väg vi vill gå och det är en väg i rakt motsatt 
riktning mot målet om att skapa jämlikhet och närhet i vården, säger Claes Redberg 
(S). 

http://www.sivastsverige.se/wp-content/uploads/2019/08/Yrkande-Säs-ytterligare-åtgärder-för-en-ekonomi-i-balans-002.pdf
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